
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag 

den 10. oktober kl. 18.00- 20.00 

 
                                          
 

 

 
STED: Flauenskjold Skole, lærerværelset 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL  
Henrik H. Mikkelsen               HJ  Doris Nielsen FL  
Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL  Jens Lindhardt HJ  
Berit Rosenkilde          FL Afbud Ledere:   

Michael Brücher FL Ude-
blev 

Lissi Bang Pedersen FL  

Søren Nøhr KL Ude-
blev 

Lise Lybæk KL  

Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ Afbud 
Maj Britt Overgaard KL  Michael Ring (For AG)   

Elever:      

Daniel Helledie FL  Pia Bering   
Ronja Kjær Nielsen HJ  Hans Jørgen Bæk   
Amanda Wittenberg KL     
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 

 
 

 
Der var ingen spørgsmål til det udsendte 
referat. 
 



Side 2 

 

 

2. Tema.  Først fra kl. 19.00 

 

Arbejdet ved et nyt værdigrund-

lag.  

Hanne Jakobsen kommer og for-

tæller om forslag til proces. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Elever. 

Er der noget fra de enkelte sko-

ler? 

 

 

 

2. Tema 

 

Arbejdet med et nyt værdigrundlag 

Vi startede med en kort præsentations-

runde. 

Hanne Jakobsen gennemgik forslaget til 

arbejdet med et nyt fælles værdigrundlag 

for hele Distrikt Hjallerup. 

- Baggrund 

- Forslag til tidsplan 

o Forslag til opstart d. 15/11-

2017 

 

Der var enighed i bestyrelsen om, at det 

er en rigtig god idé med et fælles værd-

isæt/værdigrundlag i distrikt Hjallerup. 

 

Bestyrelsen vil gerne deltage i arbejdet 

med værdigrundlaget og arbejdet d. 

15/11-2017. 

Bestyrelsesmødet d. 16/11 flyttes til d. 

15/11, med opstart af bestyrelsesmødet 

kl. 18.00. Her vil der blive arbejdet med: 

- udtalelse vedr. ny styrelsesved-

tægt fra kl 18.00 

Skolebestyrelsen vil gerne involveres i 

hele processen og gerne på de samme 

dage, som personalet arbejder med et 

nyt værdigrundlag. Derfor flytter vi også 

mødet i bestyrelsen fra den 6. feb. til den 

7. feb. Kl 18-21 

 

Eleverne i skolebestyrelsen syntes det er 

vigtigt, at eleverne bliver inddraget og vil 

gerne selv deltage i arbejdet. 

 

3. Elever 

Hjallerup 

Eleverne har hørt, at lærerne giver ud-

tryk for at der er dårligt indeklima i fysik-

lokalet. Eleverne oplever også, at de ofte 

får hovedpine i lokalet. 

Eleverne i 9. klasse skal i erhvervsprak-

tik i uge 44. 

 

Flauenskjold 



Side 3 

 

Eleverne har været i gang med et pro-

jekt, der er mundet ud i et vægmaleri, 

der også har fået opmærksomhed fra 

avisen. 

Eleverne glæder sig til motionsdagen 

fredag, hvor der er planlagt forskellige 

aktiviteter. 

 

Klokkerholm 

Der kommer snart floorballstævne for 

eleverne i 7.-9. klasse. 

Derudover igangsætter eleverne snart 

salg af æbleskriver, der er med til at fi-

nanciere lejrskolen. 

9. klasserne har netop været på lejrskole 

i København, hvor de haft mange gode 

oplevelser, der har givet mange gode 

grin. 

Efter efterårsferien skal eleverne i 9. 

klasse i erhvervspraktik. 

      

4. Sager 

 

Skolebestyrelsesvalg til foråret. 

Skal der være forskudt valg? 

Flemming har også noget fra sko-

le og forældre. Se bilag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Principper for distriktet til ved-

tagelse?  

Vi må lige se på, hvilke vi tager fat 

i. (bilag) 

  

4. Sager 

 

Skolebestyrelsesvalg til foråret 

Elektronisk valg til skolebestyrelsen er 

en mulighed for skolerne – men ikke i 

LBO’en i Flauenskjold, hvor der skal 

vælges en anden løsning. 

 

Skole og forældre vil gerne stille op med 

guidning, støtte og information op til det 

kommende valg. 

 

Køreplanen for det kommende valg blev 

gennemgået kort. 

 

Skolebestyrelsen er enig om, at et for-

skudt valg vil være en rigtig god løsning 

ift. at have en rød tråd i skolebestyrel-

sens arbejde. 

Der ansøges om at der i fremtiden afhol-

des forskudt valg til skolebestyrelsen. 

 

Principper for distriktet til vedtagelse 

Skolebestyrelsen besluttede, at dele ar-

bejdet med principperne op over to mø-

der. 



Side 4 

 

 

 

 

Skolelederstilling i Flauen-

skjold. 

Hvem deltager i ansættelsessam-

talerne? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Logoet. 

Vi har problemer med at få det ty-

deligt nok. Er der nogle der kan 

hjælpe? 

 

 

 

 

5. Meddelelser 

 

Lugtgenerne i Klokkerholm 

   

 

 

 

 

 

Udfordringer vedr. økonomi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael og BÆK udvælger 2-3 princip-

per til næste møde. 

 

Skolelederstilling i Flauenskjold 

Ansættelsesudvalget kommer til at bestå 

af: 

Carsten Otte 

BÆK 

Mikael Christensen 

Helle Faber 

Mads 

Doris 

Jakob Hyllested 

Derudover skal det afklares, om Berit 

eller Michael deltager som forældrevalg-

te. 

 

Vi håber, der kommer mange ansøgere 

til stillingen. 

 

Logoet 

Amanda Wittenberg skal i praktik som 

konceptudvikling hos et reklamefirma. 

Hun får det nuværende forslag til logo 

med i praktik, med den opgave at under-

søge, om det kan laves til et logo, der 

bliver flot. 

 

5. Meddelelser 

 

Lugtgenerne i Klokkerholm 

Der lugter stadig hos de mindste K-

klasser i den gamle pedelbolig. Det er en 

sur luft. Det virker dog ikke til, at det er 

de samme problemer, som lukkede sko-

len. 

 

Udfordringer vedr. økonomien 

Der har været en regulering af budget 

2017 

- Indregnet for meget lønfremskriv-

ning 110.000 kr. 

- Indberettet for mange elever i for-

bindelse med årsplanlægningen i 

marts, der efterreguleres 5. sep-

tember 122.000 kr. 

 



Side 5 

 

 

 

 

 

 

 

           Personalesituationen. 

            

 

 

 

           Formanden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           Udvalgene. 

  

Disse penge er budgettet nedreguleret 

med. Da der er planlagt efter, at vi har 

disse penge giver det nogle udfordringer 

i forhold til regnskabsafslutningen for 

2017. 

 

Personalesituationen 

Der var en generel orientering omkring 

personalesituationen på de enkelte insti-

tutioner. 

 

Formanden 

- Der er møde mellem formændene 

for de 4 skolebestyrelser i Brøn-

derslev og de 4 skoledistriktslede-

re for at drøfte budget 2018. Spe-

cielt omkring.  

         -  Nye lærercomputere 

    - Lokaletilretning ift. hånd 

       værk/design 

 

 

Udvalgene 

Udvalgene har ikke været mødtes siden 

det sidste møde. 

 

6.   Eventuelt. 
           

Der har været lugtproblemer og dårligt 
indeklima i de midlertidige barakker på 
Hjallerup Skole. 
Det har ved nærmere undersøgelser vist 
sig, at der er fugt/vand i væggen. Der er 
en fejl i konstruktionen, som gør at yder-
beklædningen skal tages af, der skal 
udskiftes isolering og opsættes ny 
dampspærrer. 
Før dette arbejde kan igangsættes skal 
det dog undersøges, om der er skimmel-
svamp i barakkerne. 
BÆK har skrevet til Ole Holdt for at høre 
om muligheden for at få bygget nyt i ste-
det for de midlertidige barakker, så de 
problemer der er med lokaler kan blive 
løst. 
Servicelederen har i forbindelse med 
gennemgangen af barakkerne konstate-
ret, at loftshøjden ikke lever op til bygge-
standarden. 
Ledelsen får svar på målingen af skim-
melsvamp onsdag d. 11/10 herefter ori-
enteres bestyrelsen. 



Side 6 

 

 
Det har kunnet mærkes, at der er lavet 
en ny vej ved Hjallerup Skole. Men det 
giver stadig problemer, når der er biler, 
der skal dreje til venstre for enden af 
Idræts Allé.  
Der skrives ud til forældrene igen, for at 
minde om at man kan køre den nye vej. 

       Næste skolebestyrelsesmøde 
       Bemærk ændring.  
       Onsdag den 15. november i  
       Hjallerup fra. kl. 18.00-21.00 

 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Michael Ring 
 


